

# (海口/文昌/保亭/海花岛/

**HAINAN ISLAND** 

HAIKOU / WENCHANG / BAOTING / OCEAN FLOWER ISLAND / SANYA

**Tour Code: CHO-2** 





中国

行程次序,以当地旅社安排为准。 Sequences of Itinerary are subject to local arrangement.

# 特别安排 SPECIAL ARRANGEMENT

- 体验直升机飞行(一公里) • 体验 "三亚之眼" 摩天轮
- 享用龙虾海鲜盛宴
- 赠送每人一份特色甜品(清补凉)
- 入住海花岛五星级酒店



Wenchang Seaside Bookstore 文昌海上书屋













# 情简行程:

吉隆坡 🛪 海口

(机上用餐)

☑ 入住酒店

# 海口 🖨 (90公里) 文昌 (200公里) (早/午/晚)

- ☑ 文昌海上书屋
- ☑ 品尝兴隆咖啡
- ☑ 梦幻海昌不夜城
- ☑ 赠送体验一公里直升机飞行
- ☑ "三亚之眼"摩天轮
- \* 直升机体验如遇天气/个人原因不能乘坐,无退款 如遇"三亚之眼"摩天轮停止服务,则改为欢乐剧场

第三天

# 三亚

(早/午/晚)

- ☑ 亚龙湾玫瑰谷(含电瓶车)
- ☑ 南山文化旅游区(含电瓶车)
- ☑ 椰梦长廊旅拍(不含换装及精修照)
- \* 摄影师指定基地引导站位拍摄
- \* 总时长为约1小时,所有拍摄的底片全送

第四天

### 三亚 🗐 (25公里) 保亭 (260公里) 海花岛 (早/午/-

- ☑ 槟榔谷黎苗文化旅游区(含电瓶车)
- \*景区内有售卖银饰
- ☑ 海花岛(明清美食街,婚礼庄园,灯光秀)
- \* 岛上灯光开放属于海花岛管理

第五天

### 海花岛 🖨 (150公里) 海口 🛪 抵达 (早/-/机上用餐)

- ☑ 骑楼老街
- \* 赠送每人一份特色甜品 清补凉
- ☑ 送机



[ 购物站



✓ 海洋健康生活馆







✓ 4早餐/3午餐/2晚餐

# 风味餐:

- ★ 文昌鸡宴 ★ 剁椒鱼头宴 ★ 南山素斋
- ★ 龙虾海鲜盛宴 ★ 黎王宴

## 观光景点:

文昌海上书屋 - 是一座独特的海上建筑,同时也是中国建在海上最大的 图书馆。独特的地理位置和建筑风格,使其成为文昌市乃至海南省的一 大亮点。在这里,你可以尽情享受阅读带来的乐趣,同时也可以品尝到 美味的咖啡。

- ◆ 梦幻海昌不夜城 三亚海昌梦幻海洋不夜城是海昌海洋公园匠心打造的 一座集文化旅游、休闲度假、娱乐体验、创新商业为一体的沉浸式海洋 主题文娱综合体,同时也是三亚必吃必玩的美食游乐世界。
- ◆ 亚龙湾玫瑰谷 亚龙湾国际玫瑰谷是以"玫瑰之约,浪漫三亚"为主 题,以农田、水库、山林的原生态为主体,以五彩缤纷的玫瑰花为载 体,集玫瑰种植、玫瑰文化展示、旅游休闲度假于一体的玫瑰谷。
- ◆ 南山文化旅游区 海南三亚南山文化旅游区是一座集自然风光、佛教文 化、民俗风情于一体的国家5A级旅游景区。景区以"南山海上观音"著 名,是世界最高的海上观音像,高108米,巍然矗立于南海之上。

◆ 槟榔谷黎苗文化旅游区 - 槟榔谷黎苗文化旅游区是以热带雨林生态环境 为基底、以黎村苗寨民俗风情文化为特色的黎苗文化体验观光旅游区。 槟榔谷景区内还展示了十项国家级非物质文化遗产,其中"黎族传统纺 染织绣技艺"被联合国教科文组织列入非物质文化遗产。

海花岛 - 该岛由三个独立的离岸式岛屿组成、规划平面、形态为盛开在 海中的三朵花,故取名为"海花岛"。海花1号岛为国际旅游岛,涵盖国 际会议中心、国际会展中心、欧堡酒店、希尔顿酒店、影视酒店、童话 世界、雪山水上王国、海洋乐园、珍奇特色植物园、五国温泉城、婚礼 庄园、博物馆、歌剧院、音乐厅、娱乐中心、国际购物中心、风情商业 街、风情饮食街、苕茶酒吧街等 28 大业态,建成后将成为全球人向往的 文化旅游胜地。



酒店住宿(4晚)

- ✓ 海口天艺东环酒店或同级
- x1晚

- ✓ 三亚氢森酒店或同级
- x2晚
- ✓ 海花岛欧堡酒店或同级
- x1晚

自费项目: 宋城千古情表演 + 三亚鹿回头山顶公园【RMB 490/人】

免责声明:由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/宗教节日,公众假期,天气状况,交通等情况,自然灾害,必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整(调整景点游览顺序) 以确保行程顺利进行,会或否事先通知。





# **SCHEDULE**

KUALA LUMPUR 🛪 HAIKOU

☑ Check in Hotel

HAIKOU 🖨 (90km) WENCHANG (200km) SANYA

☑ Wenchang Seaside Bookstore

- ☑ Sanya Haichang Fantasy Town
- ☑ "Sanya Eye" Ferris Wheel
- \* Helicopter experience is non-refundable if it does not operate because of the weather or any unforeseen reasons; If the "Sanya Eye Ferris Wheel" does not operate, it will be replaced by the Joy Theater or the Flying Cinema.

### SANYA D3

(B/L/D)

(MOB)

(B/L/D)

- ☑ Yalongbay rose valley (Included Buggy Ride) ☑ Nanshan Cultural Tourism Zone
- (Included Buggy Ride) ☑ Coconut Dream Corridor + photography
- (Not included dress-up & retouched photo)
- \* The total duration is about one hour. All original photo files (unedited) will be provided

# SANYA 🖨 (25km) BAOTING 🖨 (260km) OCEAN **FLOWER ISLAND**

- ☑ Binglanggu Li and Miao Cultural Heritage Park (Included Buggy Ride)
- Silver jewelry for sale in the scenic area
- ☑ Ocean Flower Island (Ming And Qing Food Street, Wedding Manor, Enjoy Light Show)
- \* Light show is subject to the island control

### OCEAN FLOWER ISLAND D5 (150km) HAIKOU T ARRIVAL (B/-/MOB)

- ☑ Qilou Ancient Street
- Free one specialty dessert each person
- ☑ Send to airport



✓ Ocean Healthy Shop

## **TOURIST ATTRACTIONS:**

# **WENCHANG**

Wenchang Seaside Bookstore - It is a unique building on the sea, as well as the largest library built on the sea in China. The unique location and architectural style make it a highlight of Hainan, here you can enjoy the joys of reading and coffee.

# SANYA

- Haichang Fantasy Town Haichang Fantasy Town is an immersive marine-themed entertainment complex integrating cultural tourism, leisure and vacation, entertainment experience, and innovative business, which is crafted by Haichang Ocean Park, and is also a "must visit" in Sanya.
- Yalongbay Rose Valley Yalongbay rose valley is based on the theme of "Rose Promise, Romantic Sanya", with the original ecology of farmland, reservoirs and mountains as the main body and colorful roses as the carrier. It is a rose valley which integrates rose planting, rose culture display, tourism and leisure vacation.
- Nanshan Cultural Tourism Zone Nanshan Cultural Tourism Zone is a national 5A-level tourist attraction integrating natural scenery, Buddhist culture and folk customs. The scenic area is famous for the "Guanyin", which is the world's tallest Guanyin statue on the sea, 108 meters high, standing majestically on the South China Sea.

## BAOTING

Binglanggu Li and Miao Cultural Heritage Park - Binglanggu Li and Miao Cultural Heritage Park is a Li and Miao cultural experience tourism area based on the tropical rainforest ecological environment and featuring the folk customs and culture of Li villages and Miao villages. The scenic spot also displays ten national intangible cultural heritages, among which "Li traditional spinning, dyeing, weaving and embroidery techniques" has been listed by UNESCO in the list of intangible cultural heritages.

# OCEAN FLOWER ISLAND

Ocean Flower Island - An Island made up of three independent, flower-shaped islets. Of these, Ocean Flower Island 1 complex is one of the among 3 complexes was designed as a one-stop international holiday destination. It has 28 major business hubs that include an international conference and exhibition center, as well as a museum complex, a fairy-tale world, a water park, a botanic garden, a wedding manor, hot springs and an international shopping plaza and so on.



√ 4 Breakfast / 3 Lunch / 2 Dinner Special Cuisine:

- ★ Wenchang Chicken Flavor ★ Chop Bell Pepper Fish Head Flavor
- ★ Nanshan Vegetarian
- ★ Lobster and Seafood Feast
- ★ Liwang banquet



## HOTEL OR SIMILAR (4 NIGHTS)

- ✓ Haikou Tianyi Donghuan Hotel or similar class
- x1 Night x2 Nights
- ✓ Sanya Hyson International Hotel or similar
- x1 Night

✓ Castle Hotel Ocean Flower Island or similar

Optional Tour: Sanya Songcheng Eternal Love Show + Sanya Luhuitou Peak Park [RMB 490/Person]

# **General Information**

# ·海南 HAINAN ·

\*\*\*\*



货币 Currency	中国元 - CNY 人民币 - RMB Chinese Yuan - CNY Renminbi - RMB	信用卡 Credit Card	* 致电信用卡中心,以延长你的信用卡额度  * Major credit cards such as Visa and Master card are mostly widely used
货币兑换率 Exchange Rate	10 元 = 马币 6.50  10 CNY = MYR 6.50  *Subject to currency of the day**以当天汇率为准*	拨号代码 Dial Code	China : +86 中国 : +86
电压 Voltage	电压 - 220伏特 Voltage - 220 V	插座 Power Socket	类型 / Type A - 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin 类型 / Type B - 两脚扁型 + 一圆型插头 / 2 flat blade pin + 1 round pin 类型 / Type I - 八字扁型脚+接地孔 / 3 Oblique flat blade pin "V-shape"
时差 Time Different	中国 – 时间与马来西亚时间标准时无相差 China - No time different with Malaysia	行李托运 Luggage Allowance	每人只限携带一件不超过10公斤的手提行李上机, 以及托运行李不超过23公斤。 Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 23 kg and a hand carry bag not more than 10 kg.
气候 Weather	□ Summer 夏季 1月 - 12月 Jan to Dec 25℃ ~ 30℃		*Subject to weather of the day**以当天天气报告为准*
飞机型号 Aircraft Type	Boeing 737- 800		
Departure Da 出发日期:	ate:	Flight: 航班行程:	
Tour Fare: 团费:		Airport Tax & Fuel Surcharge: 机场税及燃油附加费:	
Tipping: 小费:		Agent Collection Fee: 旅行社代收费:	
Visa: 签证:		Travel Insurance: 旅行保险: TOTAL: 总数:	
	GD Partner:		

